



Divisionsledelsesmøde – Referat

Dato: 11. december 2025 kl. 19-21:00 | **Referent:** Andreas Djuurhuus

Deltagere: Andreas D., Andreas J., Line, Louise, Jørgen, Henning, Kasper

Økonomi

- Jørgen gennemgår den nuværende økonomiske situation.
 - Alle grupper har nu betalt kontingent.
 - Junior har brugt 6.000 kr. på tørklæder. Dette bør vendes i DL-forum en anden gang.
-

Kanoer

- Kasper har talt med Klubben Sengeløse, som har 8–9 alu-kanoer og en fin trailer, som vi gerne må købe.
 - Vi blev enige om at forsøge at købe kanoerne og traileren af Klubben Sengeløse. Det blev drøftet at udvide den økonomiske ramme ved køb af flere kanoer og trailer (op til 40.000 kr.).
 - Vedrørende opbevaring undersøger Jørgen, om der er mulighed for at opbevare kanoerne på HTKs lager.
 - Vi aftaler at videreføre 25.000 kr. fra årets budget til budgettet for 2026 som hensættelse til køb af kanoer.
 - Vi vil gerne have en afklaring omkring kanoerne inden Divisionsrådsmødet.
-

Temadag

- De steder, hvor vi har forespurgt (bl.a. klatring), kunne ikke blive til noget.
 - Der er meldt ud, men der er ikke sendt invitation ud.
 - VI AFLYSER Temadag d. 25-01-2026
 - Det besluttet, at Temadagen skal tages op på Divisionsrådsmødet og/eller et Gruppeledermøde.
-

Nytårskur / Divisionsweekend

- Andreas D. og Henning tager afsæt, og resten af DL opfordres til også at deltage.
-



Korpsrådsmøde

- Divisionstimen gik godt.
 - Lidt improviseret, men godt fremmøde af dem, der var tilmeldt KRM.
-

Divisionsrådsmøde

- Afholdes den 15. april.
 - Andreas J. vil gerne lave en leg.
 - Vi mangler to DC'er. Andreas J. genopstiller ikke som DC, men vil gerne genopstille til DL.
 - Mulige lokationer:
 - Kulturhus Risbjerggaard (første prioritet – Line undersøger)
 - Solvang Gruppe
 - Taastrup Kulturhus
-

Nexus-prisen

- Der blev drøftet mulige kandidater til indstilling.
-

Grupperådsmøder

- Andreas D. har skrevet ud til grupperne om, at vi gerne vil have kopi af deres indkaldelser til Grupperådsmøder sendt til **DL@vestskov.dk**.
 - Andreas J. skriver ud til gruppelederne om, at vi gerne vil deltage i deres Grupperådsmøder, og at vi – hvis det ønskes – gerne holder et oplæg om divisionen.
 - Der er bred opbakning i DL til, at medlemmerne deltager i gruppernes Grupperådsmøder.
 - Vi fordeler os blandt de 17 grupper og deltager, hvor det er muligt.
 - Vi laver en delt præsentation, som kan bruges, hvis grupperne ønsker et oplæg.
-

Eventuelt

- Næste DL-møde er den **17. februar 2026**.